
Albert Batlle (Regidor del districte CV) 

Explica les principals línies polítiques del mandat i com s’enfocaran de cara  a 

promocionar el comerç i l’economia. 

Bàrbara Guix (Barcelona Activa) 

Sobre el Pla de Desenvolupament Econòmic 21-23 s’expliquen les principals línies 

estratègiques i els projectes destacats durant el període: 

- El Convent com a nou equipament d’ocupació juvenil.

- Punt de Defensa dels Drets Laborals de Ciutat Vella amb 1.000 persones

de Ciutat Vella ateses de forma telemàtica i presencial.

- PICS: S’han contractat 191 persones en el marc dels projectes integrals

amb contractació.

- Dispositiu d ’Atenció Integral a Barris. Entre el 2021 i el 2023 s’han atès 437

persones.

- Xarxes de Resposta Socioeconòmica (XARSE) de Raval i Gòtic. 3.601

persones ateses entre setembre 2020 i desembre 2023

- Taula estable de xarxes laborals

- Convocatòria de subvencions Impulsem el Què Fas. 85 projectes finançats

amb impacte a Ciutat Vella, amb 1.445.373,41 € de pressupost

- Amunt Persianes. 27 projectes d’aixecament de persianes. 9 locals adquirits.

15 projectes de consolidació de negocis. 17 locals Baixos de protecció oficial

Ciutat Vella

- Punt d’atenció a l’activitat econòmica de Ciutat Vella (PAAE). 273 persones

emprenedores ateses  i 270 empreses assessorades.

- Formació sobre els procediments de licitació per a entitats del districte

- Enfortim l’Economia Social i Solidària. Finançats 53 projectes amb

309.851,4 € de pressupost

- Projecte Hotels amb retorn social

- Banc de Recursos Mancomunats. 1.039 serveis de cessió. 651 préstecs de

material.

- Pla d’Acció de Pou de la Figuera.

Reunió Consell de dinamització Econòmica 

Data 07/02/2024 

Assistents Antonio López (PP); Àlex Román Cruz (JxCat) ; Esther Miralles (ERC); David 
Pequeño i Alberto Álvarez (BComú); Manel (AAVV Barceloneta); Xavier Masip 
(Amics de la Rambla); Nuria Paricio i Elvira Garcia (Barcelona Oberta); Maria 
Jesús Vidal (ACIB); Alfons Barti ( Barcelona Comerç); Rocío Muñoz (Botiga 
Solidaria Fundació Roure); Jordi Bordas (Eix Raval) 

Ajuntament: 
Sònia Beltran (Consellera de promoció econòmica CV); Maria José Arteaga 
(Consellera de  de comerç de CV); Bàrbara Guix (Barcelona Activa); Júlia 
Quintela (Directora de Serveis a les Persones i al territori del Districte CV); 



- Copa Amèrica. Catàleg de productes i comerços de proximitat per a la Copa 

Amèrica. 

- Comerç de context cultural divers 2021-2023. 228 comerços atesos amb 

suport del servei de mediació intercultural. 6 accions comunicatives 

focalitzades en comerç de context divers. 

- Comerç a Punt. S’han assessorat 183 comerços. 

- Programa Digitalitza’t. 227 comerços assessorats per a la transformació 

digital del comerç. 

- Canal de Telegram per al Comerç amb 295 subscriptors.  

- Rutes de comerç emblemàtic. 42 rutes d’entre 15 i 20 comerços entre 2021 i 

2023 amb 650 participants. 

- Ajuts directes al comerç a través de subvencions amb 96.595’50€  

- Projecte CASBA 2021 – 2023. 38 comerços participants dels diferents barris 

 

 

Jordi Bordas (Eix Raval):  

- Pregunta si es tornaran a fer trobades periòdiques dels eixos comercials amb 

les conselleres i el tècnic de comerç. Eren molt útils.  

- Demana que els BPO es destinin sempre a comerç 

- Demana que la contractació pública utilitzi les vies que calguin per a que sigui 

de proximitat.  

- En relació a les subvencions Impulsem el que Fas, és important que s’enforteixi 

l’activitat comercial que ja existeixi.  

- Copa Amèrica: més informació i implicació dels eixos.  

- Comerç Intercultural: no hi ha hagut cap que s’ha apropat als eixos. Ells estan 

fent també aquesta feina i s’està duplicant. Caldria enfortir als eixos per fer 

aquesta feina. 

Manel (AAVV Barceloneta) 

- Impulsem el que fas: és una subvenció que afavoreix als grans projectes amb 

recursos i gran inversions. Caldria fomentar el comerç local i els petits 

emprenedors.  

- Revisió del pla d’usos per a no monopolitzar zones dels barris amb una única 

ocupació. Demana suport a les administracions per enfortir les associacions 

locals que generen formació i ocupació.  

 

David Pequeño (BCN Comú) 

- En la presentació del PDE falten les xarxes laborals i els Mercats i el programa 

de formació per accedir a la contractació pública.  

- Preocupa el canvi de nom del projecte de Retorn Social dels Hotels pel de 

Turisme Sostenible.  

- Cal ampliar el PAE als paradistes dels Mercats.  

 



Xavier Massip (Amics de la Rambla) 

- Reitera que no cal duplicar les tasques que ja fan els eixos comercials. Potser 

districte coneix les activitats que en fan, però BASA les desconeix. Com a 

exemple el canal de telegram del districte, té molts pocs seguidors, en canvi 

qualsevol dels eixos comercials té més socis i més subscriptors als seus 

canals.  

- Sobre el projecte de Turisme Sostenible, ja es fa xarxa entre els associats. No 

és necessari un programa paral·lel.  

 

Resposta del Regidor 

- Es mantindran les reunions periòdiques entre l’equip polític i els eixos comercials. La 

Consellera enviarà la convocatòria.  

- És important identificar les vies de suport i veure com enfortir el suport als eixos.  

- Està d’acord amb el suport als Mercats 

Resposta de Bàrbara Guix 

- Aclareix les condicions de les subvencions Amunt Persianes 

- Fa una explicació dels PICs i de les tres corones en les que s’està treballant els 

projectes d’ocupació de la Copa Amèrica: Barceloneta, Ciutat Vella i Resta de la Ciutat.  

- Es treballarà la col·laboració amb les xarxes laborals.  

- El programa de Comerç a Punt també està als Mercats 

Intervenció de la Consellera: Sònia Bertran 

- Els mercats són els catalitzadors dels barris.  

 


